
ZAPISNIK 

sa 6. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 30. siječnja 2018. 

godine, s početkom u 13.30 sati u uredu općinskog načelnika. 

NAZOČNI  vijećnici: Dino Katić, Lukša Hropić, Pavao Lagetar, Miro Maričević, Tonći Šarić, 

Ilija Frlan, Anita Jančić Lešić  

NISU NAZOČNI vijećnici: Martina Bašić Ivčević, Nina Glumac  

OSTALI NAZOČNI: Leo Katić općinski načelnik, Margaret Hropić zamjenica općinskog 

načelnika, Korana Zavadlav pročelnica JUO, Anita Lešić služba za proračun i financije, 

Marinela Giljević viša stručna suradnica II., Lučijano Sangaleti direktor Komunalca, Zdenko 

Barbić 

 

Prije početka sjednice Općinskog vijeća predsjednik, Ilija Frlan, u svoje ime i ime vijećnika 

čestitao je Miru Maričeviću na izboru za mjesto ravnatelja Parka prirode, zamolio ga da Park 

približi više ljudima koji tu žive te mu ponudio pomoć kao predsjednik Općinskog vijeća u 

obavljanju te dužnosti.  

 

Miro Maričević se zahvalio na čestitkama i dodao da očekuje suradnju Općine za dobrobit 

Lastova.  

 

Predsjednik Ilija Frlan je otvorio sjednicu, pozdravio nazočne, utvrdio da je na sjednici 

nazočno 7 vijećnika i da Vijeće može pravovaljano odlučivati pa je predložio sljedeći  

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 5. sjednice Općinskog vijeća 

2. Odluka o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Lastovo 

3. Odluka o dodjeli obavljanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Lastovo 

4. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara Općine Lastovo za 2018. 

godinu 

5. Odluka o visini osnovice i koeficijentima za obračun plaće i visini naknade za rad 

općinskog načelnika i zamjenika općinskog načelnika Općine Lastovo 

6. Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Lastovo 

7. Zahtjevi građana 

8. Vijećnička pitanja 

 

Miro Maričević postavlja pitanje zašto u dnevnom redu nisu uvedene još dvije točke - 

Izvješće o utrošenim županijskim sredstvima od 150.000,00 kn, koje je trebalo biti napisano 

do 20. siječnja 2018. godine i tematska sjednica „Povezivanje otoka Lastova s kopnom“.  

 

Leo Katić odgovara da će Izvješće biti na slijedećoj sjednici, a da se na povezivanju Lastova 

već dosta radi zajedno sa Županijom i Jadrolinijom. Obavijestio je vijećnike da predsjednik 

Uprave Jadrolinije dolazi na Lastovo i da se može odmah odrediti koga će se sve pozvati na 

sastanak. Istaknuo je kako sve kreće od luke Ubli, te da je predstavnik Lučke uprave bio kod 



njega u četvrtak i da su raspravljali o promjenama Zakona i zakonskoj regulativi, imali su na 

uvid dio idejnog rješenja, koji je preduvjet rješavanja kvalitete povezivanja.  

 

Miro Maričević smatra da je tematska sjednica trebala služiti da se artikuliraju interesi Općine 

Lastovo i da se prezentiraju Upravi.  

 

Ilija Frlan ističe da bi se tematska sjednica trebala održati prije sastanka sa Upravom te 

predloženi dnevni red stavio na glasanje.  

 

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

RAD PO PREDLOŽENOM DNEVNOM REDU 

 

AD 1. ZAPISNIK S 5. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Miro Maričević ima primjedbu na zapisnik te ističe kako u zapisniku nije navedena njegova 

konstatacija vezana za pokriće gubitka Komunalca budući da je Općinsko vijeće o tome 

donijelo Odluku, a koja je vrlo bitna za rebalans proračuna te moli da se to stavi u Zapisnik s 

5. sjednice. 

 

Leo Katić ističe da će zbog stanja Proračuna vrlo brzo doći do Izmjena i dopuna. 

 

Predsjednik je prisjetio vijećnike da su se na prethodnoj sjednici vijeća složili da se promjeni 

način pisanja zapisnika. 

 

Anita Jančić Lešić smatra da kada netko sam govori da se to treba navesti u zapisnik bez 

formulacije te je iznijela primjedbu na zapisnik.  

 

Predsjednik je zamolio vijećnike da istaknu kada žele da se njihova izjava uvede u zapisnik.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je Zapisnik s 5. sjednice Općinskog 

vijeća jednoglasno usvojen. 

 

AD 2. ODLUKA O NAČINU PRUŽANJA JAVNE USLUGE PRIKUPLJANJA 

MIJEŠANOG KOMUNALNOG OTPADA I BIORAZGRADIVOG KOMUNALNOG 

OTPADA NA PODRUČJU OPĆINE LASTOVO 

 

Lučijano Sangaleti u kratkim crtama iznosi Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području 

Općine Lastovo koji je izrađen u suradnji s Općinom. Ističe da Prijedlog Odluke proizlazi iz 

Zakona o održivom gospodarenju otpadom iz 2013. godine, koji je doživio svoju izmjenu u 

2017. godini te pojašnjava pojedinačne stavke i kako se one definiraju.  

 

Pavao Lagetar predlaže da se biorazgradivi komunalni otpad odvozi minimalno dva put 

tjedno, ponedjeljkom i petkom, a još češće ljeti, na što mu Lučijano Sangaleti odgovora da će 

to biti svakodnevno.  

 

Anita Jančić Lešić ističe da ako se netko bude bunio da će mu se reći da u Odluci piše da se 

otpad odvozi samo jedanput tjedno te je predložila da se u Odluci promijeni s jedan na dva 

puta tjedno. 



Lučijano Sangaleti smatra da dosada nije postojao problem u odvozu otpada te se složio i 

prihvatio sugestiju.  

 

Miro Maričević ističe da je komunalni redar potreban za provedbu ove Odluke. Pročitao je 

članak 16. iz Odluke te konstatirao da postoji dosta firmi koje imaju nula zaposlenih, a možda 

ima pet ljudi koji žive u nekom domaćinstvu, te da je potrebno pronaći rješenje. Postavlja 

pitanje provođenja Odluke jer do sad nije provedeno ništa u svezi edukacije građana o 

odlaganju. Ističe kako je Odluka priložena jer postoji obaveza donošenja Odluke do 1. 

veljače. Smatra da je Općina u tome zakazala. 

 

Lučijano Sangaleti iskazuje da se u potpunosti ne slaže s Mirom Maričevićem te objašnjava 

što je napravio ovih godina na svom radnom mjestu kako bi se primijenila ova Odluka – 

sanacija deponija koja je dovela do toga da će se sutra moći to definirati kao službena i 

aktivna sanitarna ploha, građevinski dio radova reciklažnog dvorišta za koji nedostaje samo 

oprema, temeljem Plana gospodarenjem plana otpadom Općine Lastovo 2014./15. godine 

kupnja preko 30 „šarenih“ spremnika za selektivno skupljanje otpada koji su uskladišteni u 

Komunalcu, kupnja kamiona za selektivno prikupljanje otpada, te ističe kako je Općina u 

pripremi novog Plana gospodarenja otpadom kojim će se dodatno definirati cjelokupna 

tematika.  

 

Miro Maričević ističe kako primjena Odluke od 01. veljače nije izvediva već da se prije 

trebalo početi primjenjivati razvrstavanje otpada.  

 

Predsjednik Ilija Frlan odgovara Miru Maričeviću da bi stanovnici bolje razvrstavali otpad da 

se taj otpad ima gdje propisano odlagati i odvoziti. 

 

Miro Maričević smatra da je potrebno do realizacije napraviti 2-3 kontejnerska bloka, na što 

mu Lučijano Sangaleti odgovara da se treba voditi po Rješenju, a ne improvizaciji. 

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje kada će se moći očekivati da će Odluka zaživjeti.  

 

Leo Katić odgovara kada se kupi oprema o kojoj se govori te nakon sastanaka u srijedu u 

Ministarstvu, imat će se više informacija.  

 

Pavao Lagetar postavlja pitanje što će biti s tim otpadom nakon reciklaže, gdje ćemo onda s 

njim.  

 

Lučijano Sangaleti odgovara da je to problem na nacionalnoj razini te da županijska agencija 

razvija Plan gospodarenjem otpadom, ali se pita tko će to sve financirati.  

 

Miro Maričević smatra da biorazgradivi otpad kojeg ima cca 60% ne treba voziti vani, na što 

ostali vijećnici konstatiraju da nije problem u biorazgradivom otpadu već u ostalom. 

 

Pavao Lagetar smatra da odlagalište otpada treba locirati negdje bliže, na primjer u Vela Luci.  

 

Margaret Hropić smatra da je bitnija djelatnost, a ne broj zaposlenih u jednoj firmi, koje će 

teško biti odrediti.      

 



Lučijano Sangaleti konstatira da se raspravlja o krivom članku jer članak 16. govori o 

definiciji, a ne o načinu plaćanja te da treba raspravljati o članku 3. u kojem je naveden 

kriterij za obračun.  

 

Vijećnici su se složili da će u članku 5. promijeniti odvoz biorazgradivog komunalnog otpada 

na dva puta tjedno, a članak 16. će za sada ostati isti.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području 

Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da se jednoglasno donosi 

 

Odluka o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Lastovo (u prilogu) 

 

AD 3. ODLUKA O DODJELI OBAVLJANJA JAVNE USLUGE PRIKUPLJANJA 

MIJEŠANOG KOMUNALNOG OTPADA I BIORAGRADIVOG KOMUNALNOG 

OTPADA NA PODRUČJU OPĆINE LASTOVO 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik stavlja na glasovanje Odluku o dodjeli obavljanja javne 

usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na 

području Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da se jednoglasno donosi  

 

Odluka o dodjeli obavljanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Lastovo (u prilogu) 

 

AD 4. GODIŠNJI PROVEDBENI PLAN UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA 

OPĆINE LASTOVO ZA 2018. GODINU 

 

Leo Katić ističe kako je riječ o godišnjem planu kao zakonskoj obvezi. 

 

Miro Maričević postavlja pitanje vezano za prosjeke protupožarnih, javnih i lokalnih putova, 

pitanje čišćenja suhih grana, sječe. Ističe da se govori o poljoprivrednom zemljištu, a ne o 

šumskom. 

 

Leo Katić ističe kako je šumsko zemljište regulirano zakonom i da ne zna na što točno misli. 

 

Marinela Giljević ističe da se misli općenito na prosjeke na trasama dalekovoda bez obzira o 

kojem se zemljištu radi te da je plan izrađen na temelju Plana Dubrovačko-neretvanske 

županije. 

 

Leo Katić predlaže da se u točki 9. u zadnjoj rečenici nadoda uz privatne šume i državne. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Godišnji provedbeni plan unapređenja 

zaštite od požara Općine Lastovo za 2018. godinu uz nadopunu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da se jednoglasno donosi  



 

Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara Općine Lastovo za 2018. 

godinu (u prilogu) 

 

AD 5. ODLUKA O VISINI OSNOVICE I KOEFICIJENTIMA NA OBRAČUN PLAĆE 

I VISINI NAKNADE ZA RAD OPĆINSKOG NAČELNIKA I ZAMJENIKA 

OPĆINSKOG NAČELNIKA OPĆINE LASTOVO 

 

Korana Zavadlav konstatira da se ovom Odlukom određuje visina osnovice i koeficijenti za 

obračun plaća Općinskog načelnika i zamjenika kada dužnost obavljaju profesionalno i visina 

naknade kada dužnost obavljaju volonterski te ističe da se plaća načelnika ne mijenja već da 

se Odluka donosi kako bi se definirala osnovica i koeficijenti za obračun plaće te visina 

naknade u jednoj Odluci, a sve u skladu s Zakonom. 

 

Predsjednik stavlja na glasovanje Odluku o visini osnovice i koeficijentima za obračun plaće i 

visini naknade za rad općinskog načelnika i zamjenika općinskog načelnika Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da se s šest glasova „za“ i jednim 

glasom „suzdržan“ donosi 

 

Odluka o visini osnovice i koeficijentima za obračun plaće i visini naknade za rad 

općinskog načelnika i zamjenika općinskog načelnika Općine Lastovo (u prilogu) 

 

AD 6. ODLUKA O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN PLAĆE SLUŽBENIKA I 

NAMJEŠTENIKA U JEDINSTVENOM UPRAVNOM ODJELU OPĆINE LASTOVO 

 

Korana Zavadlav ukratko objašnjava da Odluku o visini osnovice za obračun plaće donosi  

načelnik, koji predlaže osnovicu u visini minimalne plaće propisane uredbom Vlade, a da se 

po Zakonu koeficijenti za obračun plaće službenika i namještenika mogu odrediti unutar 

raspona koeficijenata od 1 do 6, u skladu s kategorijama i klasifikacijskom rangu radnih 

mjesta propisanih Uredbom. 

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje koju stručnu spremu mora imati komunalni redar, na što 

Korana Zavadlav odgovara da je propisana srednja stručna sprema.  

 

Miro Maričević smatra da se ne trebaju povećati plaće zbog stanja Proračuna, na što mu Leo 

Katić odgovara da je svjestan da Općina probija sve moguće limite i da je potrebno poštovati 

zakon i uskladiti potrebne koeficijente jer nije riječ što možemo već što moramo napraviti.  

 

Miro Maričević i dalje ističe da je on protiv povećanja koeficijenata koji vode do povećanja 

plaća djelatnika.  

 

Korana Zavadlav se vraća na pitanje Anite Jančić Lešić i odgovara da je u Pravilniku o 

unutarnjem redu za komunalnog redara naveden upravni, ekonomski i drugi odgovarajući 

smjer, ali ističe da će doći do izmjene Pravilnika o unutarnjem reda. Nadalje, objašnjava da je 

zadnja izmjena koeficijenata donesena 2002. godine i koeficijenti nakon toga nisu 

usklađivani, a Zakon je stupio na snagu 2010. godine.  

 



Miro Maričević ističe da se može ići u usklađenje, ali da se ništa promjeni, ali smatra da je cilj 

predlagača povećanje plaće i brojke se samo povećavaju, na što mu Leo Katić odgovara da je 

Proračun već godinama u takvoj situaciji. 

 

Anita Lešić iznosi brojke Proračuna u zadnjih 8 godina, te ističe da se plaća cijelo vrijeme 

smanjuje.  

 

Miro Maričević smatra da se treba objasniti zašto se to događa i iznosi činjenicu da se 

otpustilo jednog zaposlenika iz Jedinstvenog upravnog odjela, a nikog se nije zaposlilo, te 

ističe da se bira koga će se zaposliti.  

 

Anita Lešić konstatira da se se u 2010. godini držalo plaće državnih službenika, ali tad je 

država smanjila plaću za 3% kao i Općina, te je u prvom mandatu načelnika smanjena plaća 

za 10%. Država je od tada povećala plaće, ali Općina nije.  

 

Margaret Hropić smatra da je u Općini oskudno stanje što se tiče radnih mjesta te da se 

usklađenje plaća treba napraviti zbog ljudi koji se zalažu na svome radnom mjestu, jer će u 

protivnom lokalna samouprava ostati na temeljima koji nisu razvojni.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o koeficijentima za obračun 

plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da se s šest glasova „za“ i jednim 

glasom „suzdržan“ donosi 

 

Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Lastovo (u prilogu) 

 

Margaret Hropić napušta sjednicu. 

 

AD 7. ZAHTJEVI GRAĐANA 

 

ZAHTJEV 1. VIKTOR ŠANTIĆ 

 

Predsjednik iznosi Zahtjev Viktora Šantića da mu se dozvoli plaćanje komunalnog doprinosa 

u 3 do 5 godišnjih rata, utvrđenog Rješenjem u iznosu od 18.264,38 kn te smatra da nema 

potreba o tome raspravljat jer se do sada svima to odobravalo, na što Korana Zavadlav ističe 

da se treba precizirati na koliko rata. 

 

Leo Katić smatra da su to mjesečne rate. 

 

Tonći Šarić postavlja pitanje od kada počinje plaćanje, na što mu Korana Zavadlav odgovara 

da plaćanje počinje od primanja Zaključka i obavijesti o načinu plaćanja.  

 

Miro Maričević postavlja pitanje postoji li Pravilnik o načinu plaćanja komunalnog doprinosa. 

 

Leo Katić odgovara da Pravilnik postoji, ali da se u praksi svima odobravalo u mjesečnim 

ratama, a Vijeće donosi Zaključak o plaćanju u ratama. 

 



Miro Maričević smatra da bi se trebalo izvaditi Rješenja od prijašnjih godina gdje je bilo 

odobravano i na više godina, jer to omogućava Pravilnik o komunalnom doprinosu.  

 

Korana Zavadlav konstatira da se u zadnjih par godina većinom plaćalo u roku od godine 

dana do 12 rata.  

 

Leo Katić napušta sjednicu. 

 

Miro Maričević ističe da bez obzira što se radi o njegovom „neputu“, da se mladim ljudima 

koji pokušavaju izgraditi kuću dozvoli, ako Pravilnik dozvoljava, na što više rata. 

 

Ilija Frlan ističe da nije bitno o kome se radi.  

 

Korana Zavadlav navodi da je u Odluci utvrđeno da Općinsko vijeće može na temelju 

Zahtjeva dopustiti obročno plaćanje do 4 godišnje rate. 

 

Miro Maričević konstatira da je prije bilo dozvoljeno plaćanje u više godina.  

 

Anita Jančić Lešić predlaže da se stave 3 godišnje rate.  

 

Tonći Šarić smatra da nije uredu da se odobri plaćanje na više godina, jer je do sada svima 

bilo odobreno plaćanje unutar jedne godine te da se ljudi dovode u neravnopravan položaj. 

 

Miro Maričević ističe da u Pravilniku piše četiri godišnje rate, što znači do četiri godine. 

 

Pavao Lagetar postavlja pitanje Miru Maričeviću što je to godišnja rata na što mu on odgovara 

da je to jedna rata unutar jedne godine. 

 

Anita Jančić Lešić dodaje da je to rata od jedne godine. 

 

Miro Maričević traži stručno objašnjenje termina. 

 

Anita Lešić predlaže da se promjeni termin iz godišnje u četiri kvartalne rate, ali da se 

podrazumijeva da su četiri godišnje rate, rate u jednog godini.  

 

Marinela Giljević objašnjava da je godišnja rata financijski termin, a da su četiri godišnje rate 

četiri rate unutar jedne godine odnosno kvartalno, te da je podnositelj zahtjeva tražio više 

godina naveo bi u zahtjevu 3 do 5 rata u više godina.  

 

Miro Maričević postavlja pitanje želi li da pitaju podnositelja zahtjeva na što je mislio, na što 

mu Marinela Giljević odgovara da je odluka o zahtjevu u nadležnosti Vijeća.  

 

Lukša Hropić smatra da mu se treba odobriti 5 rata unutar jedne godine, a ako podnositelj želi 

nešto drugo neka ponovi Zahtjev na slijedećem Općinskom vijeću.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje prijedlog da se Viktoru Šantiću 

odobrava plaćanje komunalnog doprinosa na pet rata u roku od godine dana. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da se s šest glasova „za“ i jednim 

glasom „suzdržan“ donosi  



Zaključak 

 

Odobrava se Viktoru Šantiću plaćanje komunalnog doprinosa u iznosu od 18.264,38 kn iz 

Rješenja o komunalnom doprinosu KLASA: UP/I-363-03/17-01/59, URBROJ: 2145-03/01- 

17-2 na pet rata u roku od godine dana (u prilogu)  

  

ZAHTJEV 2. NEVEN ĆUZELA 

 

Predsjednik iznosi Zahtjev Nevena Ćuzele za obročnim plaćanjem komunalnog doprinosa u 

iznosu od 46.523,50 kn u 12 rata i napominje Vijećnike da je Neven Ćuzela na prošlom vijeću 

tražio odgodu od godine dana za plaćanje komunalnog doprinosa, ali ga je Vijeće odbilo te 

ističe da je podnositelj već platio prvu mjesečnu ratu od 3.877,00 kn. 

 

Miro Maričević konstatira da se Zahtjev odbio jer je bio u upravnom sporu, te pita jeli to još 

uvijek traje, na što mu Korana Zavadlav odgovara da je Vijeće odbilo Zahtjev jer je tražena 

odgoda plaćanja od jedne godine.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje prijedlog da se Nevenu Ćuzeli 

odobrava plaćanje komunalnog doprinosa na dvanaest mjesečnih rata. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da se s četiri glasova „za“ i tri glasa 

„suzdržan“ donosi  

Zaključak 

 

Odobrava se Nevenu Ćuzeli plaćanje komunalnog doprinosa u iznosu od 46.523,50  kn iz 

Rješenja o komunalnom doprinosu KLASA: 363-03/16-01/02, URBROJ: 2145-03/01-16-2 na 

dvanaest mjesečnih rata (u prilogu)  

 

 

ZAHTJEV 3. AMBROZ BAMBO ŠUTIĆ  

 

Marinela Giljević objašnjava kako je Zahtjev Ambroza Bamba Šutića zaprimljen nakon što 

mu je poslan na potpis Aneks ugovora potpisanog u 2015. godini. Pregledom evidencije 

ugovora o najmu stanova ustanovljen je pogrešan iznos najamnine, nakon čega mu je poslan 

na potpis Aneks ugovora potpisanog u 2015. godini s povišenom cijenom najamnine za stan 

jer je Vijeće, 20. prosinca 2010. donijelo Odluku gdje se utvrđuje visina najamnine u iznosu 

od 10,00 kn po m2, a površina stana je 80 m2. 

 

Miro Maričević smatra da je bitan problem sanacija zgrade u kojoj se stan nalazi, jer nakon 

obavljenih sanacija još uvijek propušta vodu te predlaže kompromis da Općina kao vlasnik 

zgrade sanira zgradu.  

 

Korana Zavadlav odgovara da su ulagana sredstva u spomenutu zgradu, ali ne može točno reći 

u kojem iznosu i što je sanirano jer načelnik odsutan. 

 

Miro Maričević smatra da što se tiče stanovne problematike, treba posebna rasprava jer je 

potrebno odrediti koji je to deficitarni kadar kako bi se spriječilo davanje stanova „ispod žita“ 

te smatra da se ne može naplaćivati 800,00 kn najamnine ako stan prokišnjava.  

 



Korana Zavadlav postavlja pitanje što sa drugim korisnicima ako je donesena Odluka o visini 

najamnine.  

 

Predsjednik smatra da je ovo veliki problem te postavlja pitanje što ako se sada dopusti 

podnositelju, što će se napraviti s drugima koji će isto tražiti smanjenje. Ističe da je potrebno 

Odluku doraditi i točno specificirati koji su stanovi, po kojoj cijeni i uvjetima će biti 

dodijeljeni.  

 

Korana Zavadlav konstatira da je Odluka o najmu stanova donesena 1998. godine.  

 

Lukša Hropić se slaže da je potrebno promijeniti i prilagoditi Pravilnik. Budući da stanar 

očekuje da će Općina uložiti u zgradu, pita se kako će Općina uložiti u zgradu ako 

najmoprimac plaća najamninu od 200,00 kn. Ako u Odluci stoji da je najam 10 kn/m2  toga se 

treba pridržavati, a ako određena osoba ima druge nekretnine na Lastovu nema pravo na 

korištenje stana.  

 

Predsjednik ističe da bi se to trebalo regulirati novom Odlukom i ako se to želi riješiti može 

biti samo ta točka dnevnog reda.  

 

Anita Jančić Lešić konstatira da je Općina Lastovo inzistirala biti vlasnik zgrade još prije 

nekoliko godina što je i postala. Donji kat održava Dom zdravlja, ali je Općina vlasnik 

stanova i ona je dužna iste održavati. Ističe da je zgrada bila prije prizemnica, a da se tek 

naknadno podizao kat i sada postoji nekoliko odvojenih tijela i voda curi, posebno u 

spomenutom stanu. Stan iznad ambulante je jedini koji se vodi kao kadrovski stan i nikad ne 

može biti otkupljen za razliku od svih drugih koji kad uđu u stan mogu postati zaštićeni 

stanari. Radi se o strukama koje su Lastovu potrebne, stoga se ne mogu razmatrati čiste 

ekonomske relacije. Slaže se s prijedlogom kompromisa podnositelja zahtjeva o najamnini 

stana za službene potrebe od 500,00 kn i s prijedlogom predsjednika da se pravilnik definira 

kako treba.  

 

Miro Maričević smatra da treba ostati 200,00 kn dok se zgrada ne sanira, ali da Općina treba 

sanirati zgradu.  

 

Predsjednik se slaže da je potrebno doraditi i donijeti novu Odluku i da je doktor potreban 

Lastovu te predlaže da se odluka o ovom zahtjevu odgodi dok se ne donese nova Odluka o 

najmu stanova ili da se zahtjev odbije za sada. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje prijedlog da se odgađa donošenje 

Odluke o zahtjevu Ambroza Bamba Šutića do donošenja nove Odluke o najmu stanova. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da se sa šest glasova „za“ i jednim 

glasom „suzdržan“ donosi  

Zaključak 

 

Odgađa se donošenje Odluke o Zahtjevu Ambroza Bamba Šutića do donošenje nove Odluke o 

najmu stanova (u prilogu) 

 

 

 

 



AD 8. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

Miro Maričević postavlja pitanje Korani Zavadlav je li se uspjelo ući u trag i naplatiti 

komunalni doprinos za kuću „dunda“ Natale. 
 

Korana Zavadlav odgovara da je upućen dopis Upravnom odjelu za prostorno uređenje i 

gradnju u Vela Luci te je dobiven odgovor da je podnesen Zahtjev za legalizacijom za 

navedenu nekretninu.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu i sjednicu u 15:05 minuta. 

 

Prema tonskom zapisu                  Predsjednik 

zapisnik napisala         Općinskog vijeća 

Lucija Simić         Ilija Frlan 

 

 

KLASA: 021-05/18-01/01 

URBROJ: 2145-02/01-18-2  

U Lastovu, 30. siječnja 2018. godine 

 

 

Prilog: 

- Odluka o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 

otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Lastovo 

- Odluka o dodjeli obavljanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 

otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Lastovo 

- Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara Općine Lastovo za 

2018. godinu 

- Odluka o visini osnovice i koeficijentima za obračun plaće i visini naknade za 

rad općinskog načelnika i zamjenika općinskog načelnika Općine Lastovo 

- Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 

Jedinstvenom  upravnom odjelu Općine Lastovo 

- Zaključak – Zahtjevi građana – Viktor Šantić 

- Zaključak – Zahtjevi građana – Neven Ćuzela 

- Zaključak – Zahtjevi građana – Ambroz Bambo Šutić 

 

 

        

 

 

 

 


